

U14AA Southeast NB Stingers
Stingers U14AA Sud-Est du N.-B.

**Tryouts Registration
Form / Formulaire
d'inscription pour
épreuves de sélection**

Last Name / Nom de famille: _____

First Name / Prénom: _____

Address / Adresse: _____

Date of Birth (Y/M/D) / Date de naissance (A/M/J): _____

Association / Association: _____

POSITION PLAYED/POSITION JOUÉE: _____

GOALIE/GARDIENNE: _____

FORWARD/AVANT: _____

DEFENSE/DÉFENSE: _____

COST/COÛT: \$100.00

PAYABLE AT FIRST ICE TIME / PAYABLE AU PREMIER
TEMPS DE GLACE

MAKE CHEQUE PAYABLE TO / LIBELLER LE CHÈQUE
AU NOM DE: **U14 SOUTHEAST STINGERS**

WITHOUT EXCEPTION, NO PLAYER WILL BE
ALLOWED ON THE ICE IF REGISTRATION IS NOT
PAID / SANS EXCEPTION, AUCUNE JOUEUSE NE
POURRA EMBARQUER SUR LA GLACE SI SON
INSCRIPTION N'EST PAS PAYÉ

Mother/Mère: _____

Father/Père: _____

Home/Maison: _____

Cell: _____

Home/Maison: _____

Cell: _____

Email/Courriel: _____

Email/Courriel: _____

**Email form by August 20th to / Faire parvenir le formulaire au plus tard le 20 août à l'adresse:
u14southeaststingers@gmail.com**

Waiver of liability / Dégagement de responsabilité :

I, the undersigned, in my capacity as father, mother, tutor or guardian of the above mentioned minor child, release the South-East Association, its officers, administrators, members, employees, officials, and representatives from all and any responsibility, and I waive and renounce any recourse against them in case of the minor child, mentioned above, sustaining any bodily injury, any damage or any material loss and I agree to abide by the rules, the regulations and decisions of the Association.

Je, soussigné(e), en ma qualité de père, mère, tuteur ou gardien(ne) de l'enfant mineur ci-dessus mentionné, dégage l'Association du Sud-Est, ainsi que ses officiers, administrateurs, membres, préposés ou représentants de toute responsabilité et renonce à tout recours contre eux si l'enfant mineur ci-dessus mentionné subit quelque blessure corporelle, quelque dommage, ou quelque perte d'un bien lui appartenant ou utilisé par lui et m'engage à respecter les règles, les règlements et les décisions de l'Association.

Name/Nom _____

Signature: _____

Date: _____